



reCREATE
place

NATIONAL CHILD DAY

November 20

Celebrating Children's Rights &
Voices Across Canada



A reminder of our
promise through the
UN Convention on the
Rights of the Child to
protect and promote
these rights for
everyone under 18.

We celebrate children as:

- Active participants in their lives and communities
- Engaged citizens who deserve a say in decisions that affect them

Share photos and use the hashtags:

#NationalChildDay
#CountyOfSimcoe
#EveryRightForEveryChild



What can you do?

Listen

Ask children for input on community projects and share their ideas with decision-makers.

Include

Invite children to events, create youth advisory teams, or let them take over your social media for a day.

Get involved

Attend a child-focused event or wear blue to show your support.

Learn more

CANADA



How?

Use child-friendly language. Avoid jargon, and use clear and simple language.

Meet children where they are. Go to schools, libraries, community centres and parks to hear from them.

Create opportunities for a diversity of children to participate.



UNICEF

Created in partnership with
Recreate Place, an organization
that works to prioritize child
participation.





reCREATE
place

JOURNÉE NATIONALE DE L'ENFANT

20 novembre

Joignez-vous au
comté de Simcoe pour célébrer



Un rappel de notre engagement, pris dans le cadre de la Convention des Nations Unies relative aux droits de l'enfant, de protéger et de promouvoir ces droits pour toute personne de moins de 18 ans.

Nous célébrons les enfants comme:

- Des acteurs de leur vie et de leur communauté
- Des citoyens engagés qui méritent d'avoir leur mot à dire dans les décisions qui les concernent

Partagez des photos et utilisez les mots-clés suivants:

#NationalChildDay
#CountyOfSimcoe
#EveryRightForEveryChild

Que pouvez-vous faire?

Écoutez

Demandez aux enfants leur avis sur les projets communautaires et partagez leurs idées avec les décideurs.

Incluez

Invitez les enfants à des événements, créez des comités consultatifs de jeunes ou laissez-les gérer vos réseaux sociaux pendant une journée.

Participez

Assistez à un événement destiné aux enfants ou portez du bleu pour manifester votre soutien.

Apprendre encore plus

Comment?

Utilisez un langage adapté aux enfants. Évitez le jargon et employez un langage clair et simple.

Allez à la rencontre des enfants là où ils se trouvent. Rendez-vous dans les écoles, les bibliothèques, les centres communautaires et les parcs pour les écouter.

Créez des occasions pour une diversité d'enfants de participer.



UNICEF

CANADA



Créé en partenariat avec Recreate Place, une organisation qui œuvre pour donner la priorité à la participation des enfants.

